
Deelverslag commissie NLWM 29-10-2018 over Begrotingen 2019 IPO en BIJ12 

 

6b. Conceptprogrammabegrotingen 2019 IPO en BIJ12 

De voorzitter licht het agendapunt toe en geeft het in bespreking.  

De heer Voskuil (PvdA) vraagt namens mevrouw Jellema en de heer Klein naar NLWM-

aandachtspunten uit de programmabegrotingen, zodat deze bij de bespreking in het IPO-bestuur 

kunnen worden ingebracht. 

 

COMMISSIEBEHANDELING 

De heer Bouberg Wilson (ONH) doet de suggestie een eventuele resterende overschrijding te 

verschuiven naar 2020 of latere jaren vanwege de dan voorziene financiële ruimte. 

 

Mevrouw Terlouw (CU/SGP) vraagt hoe GS de hoge uitgaven voor faunaschade willen beperken. 

 

Mevrouw De Groot (SP) vraagt of het beleidsproces Afval gericht is op het vangen van vervuilers of 

het voorkomen van afval in het milieu en roept de partijen op hier haast mee te maken. BIJ12 heeft 

een speciale PAS-verantwoordelijkheid. Ze vraagt of in het licht van de in november verwachte 

uitspraak van het Europese Hof en de nieuwe ADC-toets het verbrede werkpakket van het PAS-bureau 

nog moet worden opgenomen. 

 

De heer Bond (ged.) merkt op dat de gelden worden gestort naar aanleiding van de faunaschade die 

zich voordoet. Momenteel werkt een IPO-werkgroep aan het grip krijgen op de systematiek van de 

schade. 

 

De heer Tekin (ged.) wil de uitspraak van de Hoge Raad afwachten alvorens aanpassingen in de 

afspraken over het PAS-bureau door te voeren. 

 

De voorzitter concludeert dat de Conceptprogrammabegrotingen 2019 IPO en BIJ12 met het verslag 

van deze vergadering wordt doorgeleid naar PS van 12 november 2018. 

 


